
 
 

 

Referat fra møde i skolebestyrelsen.  

Mandag d. 5. februar 2024, kl. 19.00-21.00 i personalerummet på Limfjordsskolen. 

Deltagere: Anne Friis, Carsten Borrisholt, Anja Sørensen, Tina Pedersen, Nikolaj Møller, Anne 
Honoré, David Lin, Liva Broe, Claus Thomsen, Casper Sand, Anette K. Toft. 

Afbud: Rie Pripsøe, Carsten Carbel, Jannie H. Pedersen, Jakob Jalk. 

 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 

 Sciencelinjen 
Linjen revideres p.t.. Ved intro. for de 
kommende 7.klasserne genoplives de 
oprindelige intentioner med linjen. 
Vores udgangspunkt er, at der er én 
scienceklasse pr. årgang i 
overbygningen. Der vælges en 
koordinator til sciencelinjen. 
 

 Medarbejdertrivselsmåling 2023 
Vi har fået et fint resultat, målingen 
behandles p.t. i MED. 
 

 Skoleudviklingssamtale 
Politisk fokus: 
Fravær, karaktergns. og nationale 
overgangstest. Bestyrelsen og 
elevrådet involveres i bearbejdelsen 
af data.  
Skolens fokus: 
Fravær – vi ser et stigende fravær.  
Skoleskemaet gentænkt i fællesskab 
og mellemformer. 
Medarbejdernes sygefravær og 
arbejdsglæde.  
 

 Status skolestruktur 
Det forventes, at MED-udvalg og 
bestyrelser indkaldes til dialogmøde 
primo marts.  
 

 Værdiregelsæt (mobiltelefoner) 
Der er divergerende opfattelser af 
håndteringen af elevtelefoner, og det 
opleves som en udfordring, når 
telefonerne skal afleveres. Langt de 
fleste forældre bakker op om en 
mobilfri skole.  
 
 
 



 
 Limfjordsskolens Dag 2024 

Indføres som en tradition. 
Målsætningen er, både at understøtte 
skolens fællesskab på tværs af klasser 
og årgange, og at indføre en tradition, 
man kan tænke tilbage på senere i 
livet.  
 

2. Fast punkt:  
Orientering om budget/regnskab. 

 

 Usikkerhed om budget 2024 grundet 
ny tildelingsmodel på specialområdet. 
Resultatet er bedre end forventet, 
hvilket vil sige, at underskuddet 
nedbringes. 
 

 Forventet elevtal  
0. kl. 34 elever 

          9.kl. 54 elever forlader os 
7. kl. 27 fra Hjerm  
En mindre søgning til efterskole 
opvejes af tilgang på specialområdet. 
 
Vi ser en tilgang p.t. fra Parkskolen 
på 8. klassetrin.  
 
Vi forventer to almene klasser mere i 
det kommende skoleår.  
 
Vi fastholder elevtallet, på trods af at 
børnetallet falder i kommunen.  
 

3. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 

Der er ikke udsendt referat fra 
seneste bestyrelsesmøde. 

4. Fast punkt: 
Nyt fra elevrådet 
 

Der har ikke været afholdt 
elevrådsmøder siden sidste 
bestyrelsesmøde. 
 
Overbygningen ønsker at benytte 
mellemgangen – især i dårligt vejr. 
 
Claus: Der kan gøres undtagelser fra 
reglen, men det er lærernes 
beslutning, da trafik igennem 
mellemtrinnet er forstyrrende.  
 
I overbygningen har nogle af eleverne 
erstattet mobiltelefonerne med 
computere i pauserne - det fungerer 
fint, og man spiller sammen.  
 
Det tager lang tid for læreren at 
indsamle mobiltelefoner i 
undervisningen, fordi flere elever ikke 
vil aflevere. 



 
 
Mobilfri skole fungerer fint på 
mellemtrinnet. 
 
Vi har mistet 200 stålgafler siden vi 
indførte genbrugsbestik, genindførsel 
af engangsbestik vil medføre 
prisstigninger i kantinen.  

5. Oplæg ved Nikolaj (SFO) om 
elevinddragelse i SFO 
 

Powerpoint vedhæftes referatet.  

6. Høring om nye tildelingsmodel på 
specialundervisningsområdet. 

  
 

 Se bilag 
 Høringssvar udarbejdes 

Casper Sand fremlægger 
høringsmaterialet for bestyrelsen.  
Høringsmaterialet er behandlet i 
skolens MED-udvalg d. 05.02.2024. 
Det forslås blandt andet fra udvalget, 
at man udskyder det decentrale 
betalingsansvar. 
 

7. Revideret praksis for klassedannelse 
og forældreinddragelse i Lagunen. 
 

 Se bilag 
 Punktet udskydes til næste møde. 

 
8. Punkter til næste møde: 

 
 

 
 Årsregnskab 2023 og budget 2024 

 

 

Referent: Anette K. Toft 


